
Notulen	wijktafel	Oud	Noord	donderdag	2	juli	van	13:30-15:00,	2020	
Locatie:	Microsoft	Teams	
Voorzitter:	Jolanda	Schulze	(SAG)	
Notulist:	Eliza	Rikkelman	(Notulist	Amsterdam)	
Aanwezig:	Amal	Douich	(Cordaan),	Anne	Curvers	(AnErgo),	Hicham	Driouech	(Gemeente	
Amsterdam),	Emmy	Berends	(Cordaan),	Maaike	Kipp	(Team	ED),	Marga	Runderkamp	
(Cordaan),	Miriam	van	der	Hoeven	(Amsta),	Neomee	(BovenIJ),	Ellen	Nusselder	(Gemeente	
Amsterdam),	Pien	ter	Hoeven	(Ontmoetingscentrum),	Sandra	Bakker	(Regenbooggroep),	
Joyce	Bollmann	(Evean),	Sabrina	Mook	(Leefkringhuis),	Marilyn	Numan-Lange	(Gemeente	
Amsterdam),	Jennie	Boer	(Wijkzorgalliantie	Noord),	Brigitte	Borsch	(HVO	Querido),	Ilona	
Schavemaker	(MEE	Amstel	en	Zaan),	Elly	Geelkerken	(Stichting	Doras),	Marthe	Gelder	
(Stichting	Doras),	Wilmy	Bomhof,	Wina	Siersema	(Roads),	Marjoleine	Krist	(Cordaan),	Merel	
van	Meerkerk	(Regenbooggroep),	Barbera	van	der	Weiden	(Stichting	Doras)		

	
1. Community	building	Overhoeks	door	Brigitte	Borsch	
− HVO	Querido	is	in	nauwe	samenwerking	met	Ymere	eind	vorig	jaar	gestart	met	een	

community	building	op	Overhoeks.	Dit	bestaat	uit	133	sociale	huurwoningen	in	twee	
woonblokken,	hiervan	is	30%	voor	kwetsbare	bewoners	en	bewoners	met	rugzakjes	die	
zijn	ondergebracht	bij	HVO	Querido.	De	bewoners	van	HVO	Querido	wonen	gespikkeld	
met	andere	bewoners	verdeeld	over	de	twee	woonblokken.	De	gedachte	achter	het	
gemend	wonen	is	om	kwetsbare	mensen	met	reguliere	buren	te	laten	wonen	met	de	
gedachte	dat	goed	doet	goed	volgen.	Het	is	de	bedoeling	dat	bewoners	van	HVO	
Querido	na	ongeveer	2	jaar,	als	alles	goed	gaat,	de	woning	op	hun	eigen	naam	krijgen	en	
reguliere	bewoners	worden.		

− De	Overhoeks	support	groep	is	een	groep	die	actief	naar	buren	stapt	om	contact	te	
maken.	Helaas	kwam	de	coronapandemie	toen	de	groep	meer	initiatieven	zoals	de	
huizen	van	de	wijk	ging	ontdekken.	Ze	gaan	nu	langzaam	weer	de	wijk	in	en	zijn	naarstig	
op	zoek	naar	wat	er	allemaal	te	doen	is	in	Amsterdam	Noord.	Ook	bieden	ze	twee	keer	
per	week	een	gezonde	maaltijd	aan.		

− Vragen:	
o Is	er	een	bepaalde	indicatie	voor	nodig?	

§ Nee,	maar	het	is	wel	voor	mensen	waarvan	wordt	verwacht	dat	ze	op	
termijn	weer	zelf	kunnen	gaan	wonen.	Het	wordt	dan	ook	gedaan	via	de	
housing	first	methode.		

o Hoe	reageren	de	reguliere	bewoners?	
§ In	plaats	van	dat	ze	buren	krijgen	met	problematiek	en	zonder	

begeleiding,	zit	er	nu	wel	begeleiding	op.	Ze	kunnen	dus	vrij	snel	met	
klachten	terecht	en	zullen	snel	worden	teruggebeld.	

o Is	het	ook	geschikt	voor	een	gezin	waarbij	de	kinderen	van	de	man	op	afspraak	
op	bezoek	komen?	

§ Momenteel	zijn	er	geen	plekken	meer.	
	
2. Buurtteam	Volewijck	
− Sinds	1	juli	heeft	het	buurtteam	Volewijck	een	mailadres	voor	aanmeldingen:	

verbondteamvolewijck@gmail.com.	
− Door	de	corona	crisis	is	het	buurtteam	een	tijd	niet	fysiek	aanwezig	geweest	op	het	

kantoor	op	de	Resedastraat.	In	deze	periode	is	het	team	wel	samen	doorgegaan	door	
middel	van	beeldbellen	en	bleven	ze	casuïstiek	bespreken.	

− Het	idee	is	om	echt	te	kijken	naar	de	samenwerking	en	elkaars	kennis	te	gebruiken.	De	
specifieke	opdracht	van	dit	buurtteam	is	om	te	kijken	naar	de	samenwerking	met	de	



huisartsen	en	het	Ouder-	en	Kindteam	(OKT).	Daarnaast	wordt	er	ook	gekeken	naar	de	
samenwerking	met	WPI.		

− Het	buurtteam	heeft	samen	met	het	OKT	gespard	over	hoe	er	tegen	problematiek	
buiten	de	eigen	expertise	wordt	aangekeken	en	hoe	er	een	gemeenschappelijke	basis	
kan	worden	gecreëerd	bij	het	buurtteam	en	het	OKT.	Ook	is	er	gesproken	over	hoe	
organisaties	elkaar	laagdrempelig	kunnen	vinden	in	de	wijk.		

− Er	moet	goed	worden	gekeken	wanneer	verschillende	organisaties	samen	gaan	
optrekken	binnen	een	gezin.	Daarnaast	is	het	ook	belangrijk	om	duidelijk	te	krijgen	
wanneer	een	cliënt	beter	wel-	of	niet	kan	worden	overgedragen.		

− De	wens	is	om	nauw	te	gaan	samenwerken	met	de	sociale	basis.	Daarom	is	de	informele	
zorg	heel	erg	welkom.		

− Onder	de	handtekening	van	Jennie	haar	mail,	staan	drie	links	met	informatie	over	de	
ontwikkelingen	van	de	buurtteams	en	de	WMO.	

− In	verband	met	de	borging	van	de	continuïteit	van	de	zorg,	worden	de	huidige	Madi’s	
trekkers	van	de	buurtteams	samen	met	de	ambulante	ondersteuning.	

	
3. Mededelingen	
− Er	wordt	gewerkt	aan	een	evenement	voor	ouderen	in	samenhang	met	het	

Noorderparkfestival.	Ze	willen	ouderen	als	groep	stimuleren	om	deel	te	nemen	aan	het	
festival.	Door	corona	is	deze	organisatie	echter	stil	komen	te	liggen	en	het	is	niet	
duidelijk	of	het	festival	door	kan	gaan	op	6	september.	Er	is	vanuit	de	wijkzorg	contact	
gezocht	met	radio	NoordZij,	dit	is	een	zender	waar	veel	ouderen	naar	luisteren.	Er	is	een	
samenwerking	opgezet	om	die	middag	van	11:00-16:00	iets	te	gaan	uitzenden	voor	
ouderen.	Als	mensen	ideeën	hebben,	kunnen	ze	contact	opnemen	met	Jennie	Boer.		


